
KANADSKÝ VÝROBCA RAKIEV SPUSTIL
ALARM: OBJEDNÁVKY NA DETSKÉ TRUHLY
SA HRNÚ AKO NIKDY PREDTÝM. PO
ZAHÁJENÍ VAKCINÁCIE DETÍ
- CZ24 News | 31. července 2022

KANADA: Výrobca truhiel so sídlom v Toronte uviedol, že toto odvetvie sa za posledných
deväť mesiacov dramaticky zmenilo a „malí ľudia“ dnes umierajú vo väčšom počte ako
kedykoľvek predtým.

Mick Haddock povedal, že „v našom priemysle je viditeľné“, ako deti a bábätká zomierajú v oveľa
väčšom počte odkedy boli „vakcíny“ proti Covid-19 uvoľnené aj na použitie u mladších detí.
(Súvisiace: Americký úrad pre potraviny a liečivá práve schválil covidové vakcíny pre malé deti, čo
znamená, že teraz bude potrebné objednávať ešte menšie rakvy.)

„Prvýkrát za viac ako 30 rokov dostávame hromadné objednávky na menšie truhly,“ povedal pre
nadáciu RAIR Foundation.

Vo všeobecnosti je priemysel truhiel stabilným odvetvím. Priemerná úmrtnosť býva rok čo rok
približne rovnaká a len zriedka dochádza k prudkému nárastu, najmä v západných krajinách. Nie
však tento rok.

„Nielenže sa zvýšili všetky predaje. V minulosti sme za každých päť predaných truhiel v plnej
veľkosti predali jednu mladú veľkosť,“ povedal Haddock.

„Teraz na každých päť bežných truhiel pripadajú dve malé.“

Kým neprišli vakcíny, nebol žiaden nárast úmrtí na „covid“
Haddock ďalej uviedol, že on a jeho kolegovia očakávali veľký nárast objednávok na truhly začiatkom
roka 2020, keď vlády a korporáciami kontrolované médiá každú sekundu šírili covidovú propagandu
medzi masy.

Ukázalo sa však, že úmrtia zostali stabilné a normálne, až kým sa nespustilo hromadné očkovanie
proti covidu. Potom naozaj začali pribúdať objednávky na rakvy.

„Až koncom roka 2020 a začiatkom roka 2021 sme zaznamenali nárast predaja,“ poznamenal
Haddock – prvé vakcíny, ktoré boli aplikované v rámci celonárodnej očkovacej kampane v USA,
dorazili 11. decembra 2020, v Európe to bolo 26. decembra 2020.

„Pred zavedením vakcín sme nezaznamenali žiadny nárast predaja a ľudia už začínali opäť cestovať.

„A nechcem to zvaľovať na cestovanie, ktoré všetkých zabilo, pretože v skutočnosti väčšina z týchto
miest po celom svete stále nevie, čo môžu cestovatelia robiť. Dokonca aj náhodné úmrtia sú stále
obmedzené.“

Je zaujímavé, že Haddock v skutočnosti zaznamenal 60-percentný pokles predaja rakiev v roku 2020
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pred zavedením vakcín.

„Až keď boli vakcíny rozširované do čoraz mladších demografických skupín, začali sme vidieť
nárast,“ povedal.

„Spočiatku umierali len starší a veľmi krehkí občania. Do dvoch mesiacov od schválenia vakcíny pre
11- až 15-ročné deti sme zaznamenali väčší dopyt po menších rakvách.“

Dnes sa predáva o tretinu viac rakiev ako pred pandémiou
V porovnaní s číslami z roku 2019 je predaj rakiev v súčasnosti o 30 až 40 percent vyšší ako
zvyčajne. Haddock označil tento nárast za „ohromujúci“ a poznamenal, že veci sa začali zlepšovať v
polovici roku 2021, no odvtedy zaznamenal opätovné zhoršovanie.

Hoci Haddock pozoroval problém už skôr, no až keď začali hromadne prichádzať objednávky truhiel
v detskej veľkosti, varoval, že smrteľné injekcie ohrozujú ľudí všetkých vekových kategórií.

„Ťažko to poprieť. Čomu sa to dá pripísať? Čo sa zmenilo? Prečo je úmrtnosť teraz vyššia ako pred
očkovaním?,“ uvažoval počas svojho rozhovoru pre reláciu RAIR .

Deti vo veku šesť až 12 rokov patria medzi najzdravšie ľudské bytosti, a napriek tomu teraz, odkedy
boli „vakcíny“ povolené pre ich demografickú skupinu, padajú ako muchy.

„Toto sú veľkosti, ktoré teraz predávame,“ nariekal Haddock.

„Deti neumierajú len tak. To sa nestáva. To sa nestalo nikdy v histórii.“

Záver
Počuť tento typ vyhlásení od niekoho z odvetvia, najmä v Kanade, je extrémne zriedkavé.

Haddock sa pripojil k britskému riaditeľovi pohrebníctva Johnovi O’Looneymu, ktorý o tomto
probléme hovoril aj minulý rok na jeseň, keď sa stal informátorom o celospoločenskom dopade
smrteľných „vakcín“.
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